
Formandsberetning 2023 

Alt er som det plejer at være på denne årstid. Åen bliver større og større og banen lukker op og ned alt 

efter vejret og vandstanden. 

Lad os spole tiden 6 måneder tilbage hvor foråret så småt begyndte at røre på sig. 

Vi havde opstart i uge 15 med 68 til den første match. 

Køerne kom på græs og 41 onsdagsherrerne tog på Hr. tur til Hjarbæks flotte golfbane. Det var strålende 

solskin og banen stod fantastisk flot. Måde det er bygget op omkring overnatningsmulighederne, passer 

rigtig godt til det antal personer vi var til sådan en tur. 

Som det er lige nu, planlægger vi at turen næste år ligeledes går til Hjarbæk den 26-27 april, så sæt kryds i 

kalenderen. 

Som noget nyt har vi i år spillet med 3 lige store rækker hver onsdag, for på den måde at tilgodese så 

mange som muligt. Dette med føre jo også at der bliver flere der har mulighed for at vinde en præmie. 

Vi introducerede et årskort som rigtig mange valgte at bruge. Stor tak for det,  

Det har givet os mulighed for at få overblik over vores økonomi på et tidligt tidspunkt af sæsone. 

Det har stadigvæk været muligt at spille enkelte onsdage, hvilket de 155 spillede runde viser 

Vi havde en del problemer med golfbox som vi håber bliver løst til den kommende sæson, så vi kan køre 

turneringen uden dobbelt arbejde. 

 

Vi afholdte Kaufmann herreturneringen på fars dag den 5. juni med 80 deltager fra Herning golfklub. 

Denne turnering er som vi ser det, kommet for at blive. Der er en næsten sikker garanti for godt vejr og en 

100% garanti for godt selskab, flotte gevinster og god forplejning. 

Hele foråret stod banen på bedste vis og mange opnåede gode resultater på den smukke bane. Dette kan vi 

også mærke de onsdage vi spiller hvor der har været et godt frem møde å omkring 60 i gennemsnit. 

Vi var i år inviteret til tirsdags damerne mod Onsdags hr. Hvor vi havde et lidt mindre fremmøde end da vi 

selv lave turneringen. Dette kan skyldes at det fore gik en tirsdag mod en onsdag sidste år. Jeg skal måske 

lige nævne at vi vandt igen i år. 

Vores løbende turnering er også ændret så der kun er en række på tværs af de 3 inddelte. Dette betyder at 

der er en præmie række til de 15 bedste i denne sæson. Tillykke til de mange vindere. 

Vores økonomi vil Jan Nielsen gennemgå senere, men det ser ikke så dårligt ud. 

Vi har, som man måske har læst og hørt, mistet en del boldgevinster fra turneringsrummet. Det har ikke 

været muligt at opklare hvad der er sket, så det bliver lukket her. 

Vores tilgang af sponsorer har været rigtig fin i år. Stor tak til dem for deres bidrag til vores klub i klubben, 

en ekstra tak til malermester Roald Hansen der trådte til da vores bolde var væk. 

 



 

Når vi kommer for spille en turnering hver onsdag, har vi alle nogle forventninger om, at alt er klar til at vi 

kan lave det bedste resultat nogensinde. Dette er der mange der arbejder i klubben for at opfylde.  

En stor tak til greenkeeper gården for et flot stykke arbejde som vi nyder godt af. 

Ligeledes en stor tak til dig Bo West Møller for at du står klar til at hjælpe med udprint og de ting der skal til 

for at alle får en god oplevelse på banen. 

Vi blev inviteret til et møde med alle andre klubber i klubben omkring hvilke ønske vi havde til bespisningen 

i golfcafeen. Dette har Tekin taget op og forsøger at give alle en god oplevelse i restauranten,  

Tak for et godt samarbejde til dig Tekin og velkommen til Cecil også. 

 

Hvad kan det kommende år så byde på: 

Der bliver herretur til forhåbentlig Hjarbæk golfklub 

Der bliver turnering den 5. juni på farsdag  

Der bliver turnering mod tirsdagsdamerne 

Og vi vil forsøge at lave et opstarts arr. i feb./marts måned i samarbejde med Tekin og Cecil. 

Vi vil fast holde de ændringer vi søsatte i dette år og arbejde på at vi får opbygget en god rutine omkring 

turneringsafviklingen. 

Til sidst en stor tak til komiteen for godt samarbejde. Det er et frivilligt stykke arbejde der bliver udført, og 

der bliver altid arbejdet for, at alle får den bedste oplevelse af de muligheder golf kan byde på.  

Tak for i år 

Jens-Ole Bondro 

 

 

 

 


